



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

INTERNATIONAL SURF FILM FESTIVAL 2020 - ANNULATION

Au vu des circonstances actuelles liées au Covid-19, nous avons pris la décision, en accord avec la Ville d'Anglet, d'annuler la 17e édition de l'International Surf Film Festival d'Anglet !

Nous pensons aux personnes touchées par ce virus.

Merci à l'ensemble de nos collaborateurs et partenaires qui s'investissent chaque été à nos côtés, merci à ceux qui souhaitent vous offrir des films en avant-première en juillet à Anglet, et merci au public toujours présent au rendez-vous. Nous avons hâte de vous retrouver au plus vite !

Nous retravaillons dès à présent sur la prochaine édition de l'International Surf Film Festival d'Anglet, qui aura lieu en 2021.

Nous vous tiendrons informé au plus vite de la nouvelle date et de l'évolution du Festival, des nouveautés et surprises que nous vous réservons..

Prenez soin de vous et de vos proches.

Stay safe, stay home !

L'équipe de l'International Surf Film Festival



PRESS RELEASE

INTERNATIONAL SURF FILM FESTIVAL 2020 - CANCELED

Given the circumstances, we have taken the decision, in agreement with the City of Anglet, to cancel the 17th edition of the International Surf Film Festival of Anglet !

Our thoughts are with the people affected by this virus and their families.

We want to thank all of our collaborators and partners who work with us every summer to give you the best festival possible, thank you to the movie makers and their team who wanted to offer you a preview of their film during the festival, and a BIG thank the public which is always present to support us.

We are now already working on the next 2021 edition of the International Surf Film Festival in Anglet.

We'll keep you informed as soon as possible about the evolution of the festival and some surprises we are cooking for you..

See you again as soon as possible!

Take care of yourself and your loved ones.

Stay safe, stay home!

The team of the International Surf Film Festival